
 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll  
            27 november 2014 

nr 10/2014 
 

 

Sammanträde torsdag 27 november 2014 klockan  
17:30–19:45 
Rinkebyskolan, Rinkebystråket 53, Rinkeby 

 
 
Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Mia Päärni (S), ordförande  

Aleks Sakala (M) 

Sten Collander (M), jäv § 10 

Burhan Yildiz (FP) 

Kerstin Aggefors (S), jäv § 10 

Beate Lindberg (MP) 

Anki Erdmann (V) §§ 1-6 

 

Jean-Robert Nino (M) 

Aku Tarras-Wahlberg (M) §§ 7, 14-24 

Elvir Kazinic (S) §§ 1-6, 8 ,9, 11-13 

Leo Ahmed (V) §§ 1-6 

 

 

  

Tjänstgörande ersättare 
Basit Choudhury (M) för Bo Sundin (M), Benjamin Dousa (M) för Adam 

Khoder (M), Mats Rydelius (M) för Rahma Dirie (M), Tatjana Kovacic (M) för 

Kerstin Thufvesson (M), Hugh Sindi (S) för Staffan Svärd (S), Ahmet Music 

(MP) för Birgitta Hald-Svensson (MP) §§ 1-6, 8-13, Elvir Kazinic (S) för 

Birgitta Hald-Svensson (MP) §§ 7, 14-24, Leo Ahmed (V) för Anki Erdmann 

(V) §§ 7-24, Elvir Kazinic (S) för Kerstin Aggefors (S) § 10 (jäv) samt Jean-

Robert Nino (M) för Sten Collander (M) § 10 (jäv).  

 Tjänstgörande ersättare 
 

    

Tjänstemän (öppet sammanträde §§ 7-24)  Tjänstemän 
Stf stadsdelsdirektör Verner Stadthagen, Gunnar Hörnfeldt, Ulrika Axelsson 

(även §§ 3, 4, 4a och 5), Gunilla Davidsson, Kerstin Alnervik (även §§ 2 och 6), 

Susanne Tengberg, Charlotta Björkehag, Håkan Serdén, Björn Erdal, Monica 

Holst och Tove Nilsson (nämndsekreterare). Lovisa Strandlund (trafikkontoret), 

Ralf Holst (trafikkontoret), Lennart Levander (närpolisen i Västerort), Hans 

Nilsson (trafikpolisen). 

  

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

Personalföreträdare (öppet sammanträde §§ 7-24)  Personalföreträdare 
Zubeyde Arslanerkekoglu, Vision, David Hellberg, Saco samt Peace Rydström, 

Lärarförbundet, Riitta Eddib, Kommunal §§ 7-24. 

 

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Utses att justera   Utses att justera  
Ordföranden Mia Päärni (S) och tjänstgörande ersättaren Benjamin Dousa (M)   

Dag för justering     
2014-12-03 klockan 13:00   

Sekreterare 
 

 Sekreterare 

   

Ordförande  Ledamot 
 

 Vice ordförande 

   

 Paragrafnr 1-24 Antal blad 32  Paragrafnr      Antal blad  
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds 
sammanträde torsdagen den 27 november 2014 

Omedelbart justerade beslut 
 

Tid: 

Kl. 17:30 

 

Plats: 

Rinkebyskolan 

 

Närvarande: 

Se sida 1 

 

 

 

§§ 11, 13 

Justerat den 27 november 2014 

 

 

 

Ordförande Mia Päärni (S)       Ledamoten Aleks Sakala (M) 
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§ 1  

Val av protokollsjusterare, tid för och anmälan av 
protokollsjustering 

1. Ordföranden Mia Päärni (S) och ledamoten Benjamin Dousa (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Nämnden beslutade i 

särskild ordning att §§ 10, 11 och 13 justeras omedelbart av 

ordföranden Mia Päärni (S) och ledamoten Aleks Sakala (M). 

2. Protokollet justeras den 3 december 2014 kl. 13:00. 

 

Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

23 oktober 2014 justerades den 29 oktober 2014.  
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§ 2   

Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap 8 § föräldrabalken (FB) 
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§ 3  

Information om utredning enligt lex Sara i enskilt ärende  
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§ 4  

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i 
enskilt ärende 
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§ 4a 

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i 
enskilt ärende 
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§ 5  

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i 
enskilt ärende 
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§ 6  

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i 
enskilt ärende 
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§ 7  

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

Beslut 
Nämnden beslutade att behandla § 7 efter § 13 på föredragningslistan.  

 

Förvaltningens information 

 Information från stadsdelsförvaltningen, Stockholms stads 

trafikkontor och polisen om arbetet i stadsdelsområdet för att 

förhindra olovlig trafik och parkering.  

 

Informationen lämnades under allmänhetens frågestund och 

allmänheten hade möjlighet att ställa frågor till deltagarna.  

 

Lovisa Strandlund, ingenjör från trafikkontoret, Ralf Holst, 

parkeringsvakt från trafikkontoret, Lennart Levander från närpolisen i 

Västerort, Hans Nilsson från trafikpolisen och Gunnar Hörnfeldt, chef 

för lokal- miljö- och IT-avdelningen på Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltning närvarade som representanter för Järva 

trafikgrupp. Utöver de aktörer som var representerade vid 

sammanträdet ingår ett flertal andra i trafikgruppen, bland annat 

privata och kommunala fastighetsägare. Järva trafikgrupp samverkar 

för att hitta lösningar på alla problem med trafiken i hela 

Järvaområdet.  

 

Gruppen visade kartor över stadsdelarna Akalla, Husby, Kista och 

Rinkeby och visade problemområden och vilka lösningar man arbetar 

med för att komma till rätta med problemen.  

 

I Akalla utgörs det största problemet av olovlig parkering men det 

förekommer också olovlig trafik, framför allt på Sibeliusgången. 

Trafikkontoret har tidigare satt upp en bom för att förhindra trafiken, 

men bommen förstördes upprepade gånger vilket innebar stora 

kostnader. Ett annat problem var att bommen hindrade färdtjänstbilar 

från att komma fram till bostäder längs Sibeliusgången, där många 

boende har behov av färdtjänst.  

 

Det råder parkeringsförbud längs hela Sibeliusgången. För att 

förhindra olovlig parkering kommer Trafikkontoret rusta upp de 

torgytor som finns längs stråket. Trafikkontoret har också sett till att 

skyltningen längs stråket är korrekt och övervakningen med 

parkeringsvakter kommer öka framöver. Ett annat problem i Akalla är 

att många bilister försöker köra hela vägen fram till Akalla by via 

gång- och cykelvägar. För att förhindra biltrafiken har bommar satts 
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upp som spärrar av infarterna. Leveranser till Akalla by tillgodoses 

genom andra infartsvägar. 

 

I Husby försöker många bilister köra ut på Järvafältet via Husby gård 

över gångvägar där biltrafik är förbjuden. Det är svårt att komma till 

rätta med detta på grund av att det inte går att spärra av gångvägarna 

helt, eftersom det måste finnas möjlighet för utryckningsfordon att 

komma fram. Trafikgruppen hoppas att det kan bli en lösning på 

trafikproblemen om Trondheimsgatan förlängs ner mot Husbygård 

och slutar med en parkeringsyta. Ett annat stort problem för de boende 

i Husby är en omfattande mopedkörning i höga hastigheter på 

gångvägar fram till fotbollsplanen Husbytrean. För att förhindra 

biltrafiken har bland annat låga järnstaket satts upp. 

 

Också i Kista är det problem med att framför allt mopeder, men även 

bilar, kör i höga hastigheter på gång- och cykelvägar. Längs hela det 

stråk som löper genom alla de tre stadsdelarna norr om Järva-fältet: 

Sibeliusgången – Edward Griegsgången – Ärvingegången, 

förekommer mycket mopedtrafik.  Det är svårt att hindra trafiken på 

gång- och cykelvägarna eftersom upphöjda farthinder kan utgöra en 

fara för cyklister. Trots det har trafikgruppen börjat sätta upp 

farthinder längs stråket, som en nödvändig åtgärd för att få bukt med 

problemen. Även otillåten parkering är ett problem i Kista, framför 

allt på Jan Stenbecks torg, vid ingången till Gallerian. Trafikgruppen 

planerar att ställa upp betonghinder som gör det omöjligt att köra in 

med bil på torget.  

 

Även i Rinkeby är olovlig körning på gång- och cykelvägar ett stort 

problem. Stadsdelsförvaltningen har åkt runt i stadsdelen tillsammans 

med polisen för att identifiera problematiska stråk och dessa har 

åtgärdats med olika typer av farthinder som bommar och betonglejon. 

Trots åtgärderna har den olovliga trafiken inte kunnat förhindras 

framgångsrikt.  

 

Trygghetsundersökningar visar att olovlig trafik är en stor 

otrygghetsfaktor i stadsdelsområdet. Problemet är mycket svårt att 

komma åt på grund av den stora omfattningen. Polisen kan många 

gånger inte följa efter fordonen i de höga hastigheter det rör sig om. 

Risken är för stor att allmänheten utsätts för fara när polisen jagar 

fortkörare på gång- och cykelvägar inne i bostadsområden. För att 

komma åt problemet har polisen börjat sätta in polisflyget, som kan ta 

över spaningen när polisbilarna tvingas avbryta jakten. Åtgärden har 

hittills visat goda resultat. Även polismotorcyklar används i arbetet. 

Polisen arbetar också förebyggande, bland annat i samarbete med 

fastighetsägare i stadsdelarna. Fastighetsägarna rapporterar till polisen 
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när de upptäcker övergivna mopeder. Polisen hämtar mopederna, som 

ofta visar sig vara stulna. Det rör sig om ett stort antal mopeder som 

omhändertas på detta sätt. Också övergivna bilar bortforslas av 

polisen och trafikkontorets parkeringsvakter i stor omfattning. Bilarna 

omhändertas av polisen och om ingen gjort anspråk på bilarna skrotas 

de efter tre månader. En stor andel av de omhändertagna bilarna 

skrotas.  

 

 

 Information från stadsdelsförvaltningen om nya 

medborgarkontoret på Rinkebystråket – presentation av 

ritningar och placering. 

 

Gunnar Hörnfeldt, chef för lokal- miljö- och IT-avdelningen på 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning visade ritningar över det nya 

medborgarkontorets lokaler och informerade om dess placering på 

Rinkebystråket. Medborgarkontoret, som kommer inrymma ett kafé, 

ska enligt planeringen flytta in i den nya lokalen i slutet av det första 

kvartalet 2015.  

Samma verksamheter som finns i det befintliga medborgarkontoret 

kommer erbjudas i den nya lokalen, bland annat konsumentrådgivning 

och budget- och skuldrådgivning. Datorer för allmänheten kommer 

finnas tillgängliga direkt innanför entrén och receptionen på 

gatuplanet. På plan två kommer det finnas personalutrymmen och 

konferensrum som förvaltningens olika verksamheter kan utnyttja. 

Lokalen är tillgänglighetsanpassad med ramper och hissar. 

Förvaltningen kommer gå ut med information om det nya 

medborgarkontoret till allmänheten inom kort.  

 

 Information från stadsdelsförvaltningen om detaljplanering av 

kvarteret Anholt 1 m.m. i Kista.  

 

Håkan Serdén, utredare på Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning, 

informerade om stadsbyggnadskontorets förslag till detaljplan för 

kvarteren Anholt 1 och Ålborg 1 i Kista. Detaljplanen ställs ut på 

Tekniska Nämndhuset, Flemminggatan 4 i Stockholm under perioden 

26 november 2014 – 9 januari 2015. Detaljplanen behandlades av 

stadsdelsnämnden som ett remissärende i mars 2014. I sitt remissvar 

framförde stadsdelsnämnden bland annat önskemål om att få hyra 6-8 

lägenheter i det planerade bostadskvarteret för personer i behov av 

särskilt stöd. Nämnden föreslog också att den planerade höjden på 

bostadshusen skulle anpassas till omgivande bebyggelse genom att de 

högre husen skulle göras lägre och de lägre husen något högre. 

Nämnden önskade också att taket på det planerade höghuset skulle 

göras tillgängligt för allmänheten i form av exempelvis en 
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utsiktsterrass. Stadsbyggnadskontoret har tillgodosett önskemålet om 

bostäder för personer i behov av särskilt stöd genom att ett antal 

servicelägenheter planeras i de hus som ska inrymma 240 

studentlägenheter. Önskemålet om utsiktsterrass hörsammas inte på 

grund av att de boendes behov av att använda hissarna i höghuset 

måste tillgodoses först. När det gäller höjden på bostadshusen anser 

stadsbyggnadskontoret att de hus som byggs närmast Järvafältet bör 

vara lägre och att husens höjd succesivt bör öka norrut, mot Kista 

centrum. Därför står stadsbyggnadskontoret fast vid den ursprungliga 

planen i det avseendet.  

 

Nämndens frågor  

 

 Ordföranden Mia Päärni (S) frågade om det finns några 

mätningar av bullernivåerna efter ombyggnaden av E18 vid 

Kista. De boende i området upplever ökade bullerstörningar.  

 

Håkan Serdén, utredare på Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning 

svarade att förvaltningen återkommer med information i frågan vid 

nästa nämndsammanträde den 18 december 2014.   

 

 Ledamoten Burhan Yildiz (FP) frågade om nämnden kommer 

att hålla sammanträden i Rinkeby under 2015.  

 

Verner Stadthagen, administrativ chef på Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltning svarade att förvaltningen planerar att föreslå 

samma ordning som gällt under 2014, det vill säga att var tredje 

nämndsammanträde hålls i Rinkeby. Ordföranden Mia Päärni svarade 

att den nya majoriteten inte heller har några planer på att ändra detta. 
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§ 8  

Uppföljningsrapport till nämnden i november 2014 

Beslut 
Nämnden godkänner denna uppföljningsrapport 

 

Ärendet 
Oförändrat prognostiseras ett sammanlagt överskott om 6,2 mnkr före 

resultatöverföring och 4,5 mnkr efter resultatöverföring.     

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 november 2014.  

Dnr 1.2.1.-622-2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Bo Sundin (M) och ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Inför årets och mandatperiodens slut går det att konstatera dels att det 

finns fortsatta utmaningar i vårt område men också att flera saker har 

gått och förhoppningsvis även framåt kommer att gå åt rätt håll. 

 

I detta sammanhang vill vi uppmärksamma att uppföljningsrapporten 

på ett övergripande plan redovisar en ekonomi i relativt god balans, 

trots de utmaningar som finns. 

Vi vill också lyfta fram en detalj i rapporten som avspeglar en 

utveckling i vårt område som inte alltid syns i medias och andras 

beskrivningar: tendensen under det senaste året mot ett minskat behov 

av omhändertagande av unga genom LVU. Detta har dels fått 

ekonomiska effekter i form av minskade vård- och andra kostnader för 

socialtjänst Barn och Unga men framför allt innebär det vinster på ett 

mänskligt plan när barn och unga kan fortsätta bo med sina familjer, 

gå i skolan och efterhand komma in i arbetslivet. 

 

Vi hoppas att denna utveckling kommer att både fortsätta och 

förstärkas, inte minst genom ett  konstruktiv samverkan mellan 

myndigheter och andra aktörer i området fortsätter att kombineras 

med en förebyggande inriktning på arbetet. 
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§ 9   

Förskolan Bredbyplan 34 i Rinkeby 

Beslut 
1. Nämnden godkänner en nybyggnad av förskolan Bredbyplan 34 i 

Rinkeby i enlighet med vad som redovisas i detta ärende 

2. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att återkomma med ett 

genomförandeärende. 

 

Ärendet 
Den 1 juni 2014 brann förskolan Bredbyplan 34, i Rinkeby. 

Förskolan brann inte ner totalt, den nedbrunna ytan utgör tre av 

förskolans fyra avdelningar. Behovet av förskoleplatser kommer 

att öka och det har visat sig att köket som inte förstördes vid 

branden fått omfattande vattenskador. Mot den bakgrunden 

bedöms det bästa alternativet vara att beställa en helt ny förskola 

istället för att sanera och återuppbygga den tidigare förskolan. 

Kostnaden per förskoleplats beräknas bli ungefär densamma vid 

återuppbyggnad som vid nybyggnad. Den nya förskolan planeras 

få sex avdelningar, vilket innebär en ökning med två avdelningar.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 november 2014.  

Dnr 2.6.-596-2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 10  

Ansökan om bidrag för ungdomsverksamhet i Rinkeby 
Folkets Hus under november och december 2014 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden beviljar Rinkeby Folkets Hus 151 tkr för 

ungdomsverksamhet under november och december 2014 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Rinkeby Folkets Hus har under ett flertal år fått bidrag från staden för 

att bedriva ungdomsverksamhet. Föreningen ansöker nu om 151 tkr 

för att bedriva sådan verksamhet under november och december 2014.  

Rinkeby Folkets Hus ungdomsverksamhet kompletterar 

stadsdelsnämndens egen verksamhet på Rinkeby ungdomsgård och i 

Ungdomens Hus. Förvaltningen ser gärna att Rinkeby Folkets Hus 

samverkar med Jobbtorg och att ledare som rekryteras har adekvat 

utbildning. Stadsdelsförvaltningen kommer att utse en kontaktperson 

som löpande följer verksamheten. Föreningen bör redovisa kostnader 

och lämna en verksamhetsberättelse senast vid mars månads utgång år 

2015. Verksamhetsberättelsen bör bl.a. innehålla en könsuppdelad 

besöksstatistik. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 

Dnr 5.4.-746-2013 

 

 

Beslutsgång 
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och ledamoten Sten Collander (M) 

anmälde jäv och lämnade sammanträdeslokalen under handläggningen 

av ärendet.  

 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Nämnden beslutade att paragrafen justeras omedelbart av ordföranden 

Mia Päärni (S) och ledamoten Aleks Sakala (M). 
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§ 11  

Förlängning av avtal om driften av Akalla vård- och 
omsorgboende 2015 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden rekommenderar kommunstyrelsen att förlänga 

nuvarande avtal med Attendo Care AB om driften av Akalla vård- 

och omsorgsboende fr.o.m. den 1 oktober 2015 t.o.m. den 30 

september 2017. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Det ursprungliga avtalet med Attendo Care AB har gällt sedan 2008. 

Nuvarande förlängda avtal gäller under perioden 1 oktober 2013 till 

och med 30 september 2015. Den nu föreslagna förlängningen är 

tredje och sista gången avtalet kan förlängas med samma villkor.   

Med resultaten från årligen genomförda avtalsuppföljningar bedömer 

stadsdelsförvaltningen att Attendo Care AB uppfyller de krav som kan 

ställas utifrån gällande lagstiftning, förordning och föreskrifter, 

stadens riktlinjer och avtalet. Stadsdelsförvaltningen föreslår att 

nuvarande avtal med Attendo Care AB förlängs med två år till och 

med den 30 september 2017. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 november 2014.  

Dnr 2.2.2.-659-2012 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Pärni m.fl. (S), ledamoten Beate Lindberg m.fl 

(MP), ledamoten Aleks Sakala m.fl. (M) samt ledamoten Burhan 

Yildiz (FP) yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

 

Tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed (V) yrkade bifall till 

vänsterpartiets förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden Mia Pärni m.fl. (S) ställde de båda förslagen mot 

varandra och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till 

beslut.  

 

Tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed (V) reserverade sig mot beslutet.  

 

Nämnden beslutade att paragrafen justeras omedelbart av ordföranden 

Mia Päärni (S) och ledamoten Aleks Sakala (M). 
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Reservation 
Tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed (V) reserverade sig mot beslutet 

till förmån för eget förslag till beslut.   

 

Stadsdelsnämnden rekommenderar kommunstyrelsen att inte 

förlänga aktuellt avtal då verksamheten bedöms kunna bedrivas 

av staden i egen regi 

 

Därutöver anförs följande 

 

Det är viktig att Stockholmare ska kunna känna trygghet inför 

ålderdomen. Skattemedlen ska inom välfärdens verksamheter 

användas till just den verksamhet de är avsedda för. Kvaliteten och 

behoven ska alltid komma i första rummet, inte möjligheten att berika 

sig på verksamheten.  

 

Attendo som driver Akalla vård och omsorgboende är ett 

rikskapitalbolag vars mål och syfte är maximal vinst. 

 

Attendo AB omsatte i fjol 8,5 miljarder kronor, och har ökat sin vinst 

med 32 procent mellan 2011 och 2013 till 738 miljoner kronor. 

Attendo AB ägs av Luxemburgbaserade bolaget Augustus 

International SRAL som i sin tur till 77 procent ägs av 

riskkapitalfonden IK 2004 med säte i Jersey, som drivs av 

riskkapitalbolaget IK Investment partners, grundat av miljardären 

Björn Savén. (Källor: Attendos årsredovisningar och Bolagsverket). 

 

Rörelsevinsten för 2012 var på över 400 miljoner kronor. I dag finns 

man på ett stort antal orter runt om i landet och företaget ansvarar för 

tusentals äldre. Aftonbladets tidigare granskningar har bland annat 

visat att ett av företagets dotterbolag gjort stora vinster – men inte 

betalat någon bolagsskatt. Och att anställda har uppmanats att ljuga 

om personaltätheten. (Källa: Aftonbladet) 

 

Attendo har dessutom inte följt överenskommelse i flertal kommunen, 

t.ex. i Linköping har de struntat i att ge de äldre 1648 promenader och 

476 egentimmar.  

Det avslöjades vid kommunens kontroll av två specifika månader på 

vårdboendet Åleryd i Linköping. 

  

Den nya majoriteten i stadshuset har aviserat att kommunfullmäktiges 

upphandlingspolicy respektive konkurrenspolicy ska revideras.  

 

Utgångspunkten för en ny upphandlingspolicy är att kvaliteten i 

verksamheterna ska stärkas och de anställdas rättigheter värnas.  
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Staden ska i all upphandling ställa tydliga kvalitetskrav, såsom  

exempelvis krav på bemanning och utbildningsnivå. En ny 

upphandlingspolicy ska också ta tydligt avstamp i perspektivet på 

offentlig upphandling som ett medel att driva utvecklingen i hållbar 

riktning.  

 

Den idéburna sektorn ska stöttas och den offentligt drivna 

verksamhetens ställning ska stärkas.  
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§ 12   

Egna mötesplatser för flickor i våra stadsdelar 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
I en skrivelse föreslår Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) att 

förvaltningen ska erbjuda egna mötesplatser för unga flickor, 7-20 år. 

Stadsdelsförvaltningen har inga lokaler som enbart är öppna för unga 

flickor, men förvaltningen anser att behovet av verksamhet för endast 

flickor tillgodoses inom ramen för befintliga fritidsverksamheter för 

unga. Bland annat har ungdomsgårdarna verksamhet för endast flickor 

minst en kväll i veckan. I Rinkeby och Husby driver förvaltningen 

samlingsplatsen Tjejforum för flickor i samarbete med Rädda Barnen. 

Reactor i Kista planerar, i samverkan med Rädda Barnen, att starta 

tjejkvällar varje måndag under år 2015. Under sommarlovet anordnas 

läger för flickor.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 november 2014. 

Dnr 1.6.-339-2014 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 13   

Med miljömålen i fokus - hållbar användning av mark och 
vatten (SOU 2014:50) 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat Miljömålsberedningens 

delbetänkande ”Med miljömålen i fokus – hållbar användning av 

mark och vatten” till bl.a. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd för yttrande. 

I betänkandet betonas att en långsiktigt hållbar markanvändning är 

avgörande för att nå miljökvalitetsmålen. Förvaltningen får konstatera 

att de förslag som rör kommuners hantering av mark- och 

vattenfrågor, vid t.ex. översikts- och detaljplanering, endast i 

begränsad utsträckning påverkar stadsdelsnämndens ansvarsområde. 

Stadsdelsförvaltningen har inget att erinra mot Miljömålsberedningens 

betänkande. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 november 2014.  

Dnr 1.5.1.-575-2014 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 14   

Rapport om feriearbeten sommaren 2014 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd uppnådde målet att erbjuda samtliga 

ungdomar inom målgruppen ett feriearbete. Förvaltningen erbjöd 

sommaren 2014 feriearbete till 1041 ungdomar och av dessa var det 

962 som tackade ja och skrev under ett anställningsavtal. Av dessa 

anställdes 914 av Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning, resterande 48 

ungdomar erbjöds jobb av centrala förvaltningar inom staden. Av de 

som anställdes av förvaltningen arbetade ett antal hos föreningar. 

Kostnaderna för feriearbetet uppgick till cirka 9,1 mnkr. 

Dnr 1.2.1.-616-2014 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Bo Sundin (M) och ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Det är glädjande att följa utvecklingen vad gäller feriearbete i 

stadsdelsområdet: både att det blir allt fler ungdomar som söker och 

får arbete men också att det är en jämn fördelning av tjejer och killar.  

Under sommaren 2014 har vi ifrån stadsdelsnämndens sida kunnat 

erbjuda hela 962 ungdomar ett feriejobb varav 914  inom våra olika 

verksamheter. Det är en ökning från föregående år trots att vi redan då 

slog rekord i antalet erbjudna feriejobb.  

 

Åtgärder för att ge ungdomar chansen till arbete är en av de viktigaste 

investeringarna vi kan göra för framtiden. Därför har vi beslutat oss 

för att gemensamt och långsiktigt arbeta för fler sommarjobb och 

avlönade praktikplatser för ungdomar i Stadsdelen. Framförallt för att 

dessa ungdomar då får möjlighet att pröva på arbetslivet, att ta ansvar 

och kan tjäna egna pengar.  

Sommarjobbet eller praktikplatsen är också en bra möjlighet för att 

skaffa sig erfarenheter, nätverk och referenser som är viktiga att ha 

tillgodogjort sig efter slutförda studier. Vägen till det första fasta 

arbetet går ofta via just nätverk och kontakter.  
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§ 15  

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

Inga inkomna skrivelser fanns att anmäla.  
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§ 16  

Konferenser och utbildningar 

 Stadsdelsförvaltningens presentation av budget för 2015 på 

Middlepoint Meetings, Kronborgsgränd 1 i Kista den 12 

december 2014 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner att samtliga ledamöter och ersättare i 

nämnden som så önskar får delta i konferensen. Ersättning för 

förlorad arbetsinkomst samt dagarvode utgår.  
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§ 17  

Postlista 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 9 oktober 2014 till och med 

den 12 november 2014.  
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§ 18  

Protokoll från lokala pensionärsrådet 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Pensionärsrådets protokoll från den 15 oktober 2014. 
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§ 19  

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Funktionshinderrådets protokoll från den 2 oktober 2014. 
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§ 20  

Trygghet i fastigheter och utemiljö/fd Brottsförebyggande 
rådet i Rinkeby-Kista 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet 
Anmälan av protokoll från trygghet i fastigheter och utemiljö/fd 

brottsförebyggande rådet i Rinkeby-Kista från den 21 oktober 2014. 
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§ 21  

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2014-10-22 Beslut att ta del av data 

över ekonomiskt bistånd för 

forskningsändamål 

Dnr: 2.8.-608-2014 

Beviljas Ulrika Axelsson 

verksamhetsområdesche

f 

2014-07-28 Beslut enligt skollagen 8 

kap. 9 § 2014-07-01 – 

2014-12-31 

 Annika Björklund 

enhetschef förskola 

2014-11-14 Beslut om utlämnande av 

allmänna handlingar 

Dnr: 2.8.-660-2014 

Avslag Verner Stadthagen  

Administrativ chef 

2014-11-10 Yttrande gällande ansökan 

om värdeautomater på 

Black and White, Kista 

Dnr: 1.4.-641-2014 

Ingen erinran Dejan Stankovic 

Enhetschef för 

Preventionsenheten 
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§ 22  

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Inga inkomna skrivelser eller rapporter fanns att anmäla.  
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§ 23  

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
1. Protokollsutdrag från kommunstyrelsens sammanträde  

2014-10-20, § 4. Fördelning av borgarrådens 

föredragningsskyldighet.  

Dokid: 16453 

 

2. Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges sammanträde 2014-

10-20, § 6. Val av ordförande, förste vice ordförande och andre 

vice ordförande i kommunfullmäktige för tiden 20 oktober 2014 - 

14 oktober 2018.  

Dokid: 16454 

 

3. Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges sammanträde 2014-

10-20, § 8. Valärenden, fyllnadsval (skrivelse 4). Dokid: 16455 

 

4. Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges sammanträde 2014-

10-20, § 9. Val av borgarråd samt ordförande i 

borgarrådsberedningen för tiden 20 oktober 2014 intill det 

sammanträde då val av borgarråd samt ordförande i 

borgarrådsberedningen förrättas nästa gång, planerat till den 15 

oktober 2018. Dokid: 16456 

 

5. Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges sammanträde 2014-

10-20, § 10. Val av kommunstyrelse samt ordförande och vice 

ordförande i kommunstyrelsen för tiden 20 oktober 2014 intill det 

sammanträde då val av styrelse förrättas nästa gång, planerat till 

den 15 oktober 2018.  

Dokid: 16457 

 

6. Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges sammanträde 2014-

10-20, § 11. Val av ordförande, förste vice ordförande och andre 

vice ordförande i krisledningsnämnden för tiden 20 oktober 2014 

intill det sammanträde då val av ordförande till 

krisledningsnämnden förrättas nästa gång, planterat till den 15 

oktober 2018.  

Dokid: 16458 
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§ 24  

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Sociala delegationens protokoll från den 5 november, den 19 

november och den 21 november 2014.  

 

 


